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 Mødeindkaldelse 
 

Møde indkaldt af: 
 

Kasper H. Jensen Mødetype: Ordinært skolebestyrelsesmøde 

Møde dato: 
 

17. september 2024 Tidspunkt: 19.00 – 21.30 

Mødested: 
 
Kage: 

Grauballe Skole 
 
Vibe/ 

Deltagere: 
 
 
Afbud: 
 
Referent:   

Kasper, Karin, Jeppe, Vibe, Elena, Jens, 
Marie-Louise, Birgitte, Jannich, Henrik 
 
Vibe, Henrik 
 
Karin 

Dagsorden 
  

Nr. Tid Emne Bilag Handling Ansvar 

1 19.00 Velkommen  
 

  Jannich 

2 19.05 Valg af referent 
- Forslag om fast referent Karin Winberg 

 
Referat: 
Karin godkendt.  

 

 Beslutning Jannich 

3 19.07 En god historie fra skolen! 
 
Referat: 
Vi er med i et projekt, hvor vi gennemgår 
alle vores fagbøger sammen med ”Det store 
bibliotek” i Silkeborg. 5. kl. er med til at 
sortere. Der er også lidt økonomi til at købe 
nye bøger ind for. 
 
 

 Orientering Kasper 

4 19.10 Tilsyn med skolens læseindsats 
 
Læsevejleder Mathilde Vinther deltager 
under dette punkt.  
 
Referat: 
Kasper orienterer om læsning på Grauballe 
Skole.  
Læsebånd i klasserne varetager den daglige 
træning. 
Stor prioritering af biblioteket for alle børn. 
LST i alle fag, der understøtter alle, men 
særligt børn i læse-skrivevanskeligheder. 
 
For børn i læsevanskeligheder er der særlig 
støtte hele vejen gennem deres forløb på 
Grauballe Skole. I læsebåndet har børnene 
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Orientering 
og tilsyn.  

Kasper, 
Karin og 
Mathilde 
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med læsevanskeligheder en særlig indsats. 
Det er Mathilde Vinther, der oftest tager sig 
af de særlige indsatser.  
 
De børn, der viser sig at have egentlige 
læseproblemer, følges i særligt forløb med 
handleplan indenfor læsning.  
 
Mathilde Vinther viser rundt i skolens 
læsematerialer.  
 
Der er hermed ført tilsyn med læsning på 
Grauballe Skole.  
 
 

5 20.00 Kort nyt fra ledelsen om skole og SFO 

• Kort om økonomien 

• Børnetal i klub/SFO 

• Kort information om Nationale test 

• Skolefoto – kort evaluering 

• Elevrådet med først til januarmødet 
 
Referat:  
Økonomien er lidt ramt i Klubben dette år, 
da der er få elever i mellemtrinnet.  
Til efteråret 2025 prøver vi en anden 
fotograf af.  
Elevrådet kommer med til mødet i januar.   

 Orientering Kasper 
og Karin 

6 20.20 Kort nyt fra medarbejderne 
 
Referat: 
Testperioden er slut.  
En god spilledag i fredags, hvor store og små 
er blandet.  
Stadig udstilling rundt på skolen fra vores 
emneuge om klima og genbrug. 
God motionsdag før efterårsferien.  
God inspiration til og fra studerende.  
 
 
 

  Jeppe og 
Henrik 

7 20.30 Kage       
 

  Vibe 

8 20.40 Prøvehandlinger ift. ”Flere børn går i skole i 
eget skoledistrikt”.  
 
Skal Grauballe Skole indgå i arbejdet med 
forskellige prøvehandlinger ift. en ny 
struktur omkring Silkeborg Kommunes 
specialiserede undervisning? 
 

 Orientering  
 
Evt. 
beslutning 

Kasper 
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Referat: 
 
Kasper orienterer om besøg af Peter Sinding 
og Charlotte Ørbæk i forhold til, om 
Grauballe Skole kan gå med i 
prøvehandlinger.  
Vi har sagt ja til, at vi godt kan være med i 
det.  
Vi ved ikke om vi kommer til at få 
prøvehandlingen. 
 

9 21.00 Nyt klatrestativ. 
 
For 3 år siden måtte vi bremse indkøb og 
opsætning af nyt klatrestativ, da vi i både 
’22 blev ramt at ”straks-besparelser” og i  
’23 blev ramt af generelle besparelser.  
 
Legepladstilsynet vil ikke forlænge levetiden 
på vores klatrestativ længere, så der skal 
træffes en beslutning om hvad vi så gør.  
 
Kasper får tilbud hjem fra PlanLeg, der afgav 
tilbud sidst.  
 
Referat: 
Vi har fået lov at bestille klatrestativ.  
 
 

Tilbud fra PlanLeg 
(enten nyt tilbud, 
eller et kig på det 
gamle tilbud) 

Beslutning Kasper 
 

10 21.25 Godkendelse af referat 
 
Referat: 
 
Referat godkendt.  

 Beslutning Alle 

11 21.30 Tak for i aften ☺ 
 

   

      

 


